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W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 1 lutego 2022r., dotyczącą montażu  

progów zwalniających na ul. Czarnieckiego w Ciechanowie, uprzejmie informuję, że 

miasto nigdy nie planowało instalacji we wspomnianym miejscu progów 

zwalniających. Jednocześnie informuję, iż w 2020r. został opracowany przez Wydział 

Inżynierii Miejskiej i Utrzymania Infrastruktury Drogowej Urzędu Miasta projekt 

zmiany stałej organizacji ruchu drogowego w ciągu ul. Czarnieckiego, który zakłada 

montaż wyniesionego przejścia dla pieszych wraz z wprowadzeniem oznakowania 

pionowego. Dla potrzeb tego przejścia konieczna jest regulacja studni w poboczu 

drogi, obniżenie krawężników oraz wykonanie utwardzonego dojścia do 

wyniesionego przejścia. 

Z uwagi na realizację zadania inwestycyjnego pn.: "Budowa dróg gminnych - 

ul. Granicznej i ul. Widnej w Ciechanowie", konieczna była zmiana trasy autobusów 

komunikacji miejskiej przez ul. Czarnieckiego. Odbiór w/w inwestycji odbył się 8 

grudnia 2021r. Warunki atmosferyczne w grudniu ubiegłego roku nie pozwoliły na 

wykonanie robót budowlanych, związanych z wprowadzeniem zmiany stałej 

organizacji ruchu poprzez budowę wyniesionego przejścia dla pieszych, po 

zakończeniu budowy ul. Granicznej i Widnej w 2021r. 

W związku z powyższym, uprzejmie informuję, że wyniesione przejście dla 

pieszych w ul. Czarnieckiego zostanie wykonane w ramach bieżącego utrzymania 

dróg przy sprzyjających warunkach atmosferycznych wiosną br. 
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